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	先修科目Prerequisite Courses
	擋修科目Restricted Courses
	備註Remarks

	課名Course Name
	學分數Credits
	課名Course Name
	

	實地工作（實習）（一）
Internship Practice (I)
	1
	實地工作（實習）（二） Internship Practice (II)
	

	實地工作（實習）（二）Internship Practice (II)
	4
	實地工作 （實習）（三）
Field Practice (III)
	


· 依元智大學學則第二十一條規定：「學生所修全年之科目，其上學期成績不及格在四十分以上者，得准繼續修習下學期科目，其下學期及格者，學分照計，上學期不及格科目仍應重修。」
· 分（上）、（下）之課程，均需先修習（上），始得修習（下）。
· 實地工作（實習）（一）達60分，始得修習實地工作（實習）（二）。
· 實地工作（實習）（二）達60分，始得修習實地工作（實習）（三）。

※    According to Yuan Ze University’s Academic Regulations, Article 21: “Students who enroll in a 
    course that requires a full academic year to complete but fail a first-semester course with a score of 
    40 or higher can still continue taking the course in the second semester. The second-semester grade 
    will be recognized if students earn a passing grade; students who fail the first-semester course shall 
    retake that course and earn a passing grade. 
※    For courses marked (I) or (II), students must complete course (I) before taking course (II).
※    A score of 60 or above in Internship Practice (I) is required before taking Internship Practice (II).
※    A score of 60 or above in Internship Practice (II) is required before taking Field Practice (III).
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